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R O M Â N I A 
Consiliul Local Căneşti 

Comuna Căneşti  , Judeţul Buzău 
Dosar nr. 8/ A 

	
	

 Proces – Verbal  
																																																																																		 	 încheiat astăzi  16  noiembrie 2017        
                                      

													
       Azi data de mai sus , Consiliul local Căneşti s-a întrunit în şedinţă 
ordinară , in temeiul prevederilor art. 39 , alin. (2) din LEGEA nr. 215 din         
23 aprilie 2001 (**republicată**) (*actualizată*) administraţiei publice locale , 
conform Dispoziţiei primarului comunei nr. 139 din 13 noiembrie 2017 . 
 

Dl.	 Mihu	 Florinel	 presedinte	 de	 sedinta	 in	 functie	 declara	 deschise	 lucrarile	 sedintei	
anuntand	participarea	si	invitatii	.		

Astfel	la	lucrari	,	participa	:	dl.	Marin	Stoica	–	primar	,	dl	Epuran	Vasile,	secretarul	comunei	,	
d-na	Lopata	Florica	Monica	,	contabil	–	delegat	.		

	
Prezenta		consilierilor	este	urmatoarea	:	
	

Din	totalul	de	9	consilieri	participa		următorii	consilieri	locali	:	
		
1	 Buga	Sfintes	Ricardo	Daniel	 5	 Mihu	Florinel	
2	 Caloian	Gheorghe	 6	 Pruna	Genoveva	
3	 Dodan	Constantin	 7	 Sanda	Aurel	
4	 Miritescu	Viorel	Gabriel	 8	 Zaharia	Dorina	
	 	

	 	
Lund	 act	 presedintele	 de	 sedinta	 constata	 ca	 de	 la	 lucrarile	 sedintei	 absenteaza	 dl.	

consilier	Grama	Ionel		.	
Fata	de	aceasta	situatie	solicita	lamuriri	,	motivul	absentei	,	s.a	.		

Secretarul	comunei	dl.	Epuran	vasile	solicitand	cuvantul	 ..	“referitor	la	absenta	d-lui	
consilier		face	urmatoarele	precizari	:		

	
- Dl.	 consilier	 Grama	 Ionel	 a	 anuntat	 telefonic	 	 ca	 nu	 poate	 participa	 la	 lucrarile	 sedintei	

datorita	faptului	ca	se	afla	detasat	de	la	locul	de	munca	si	ii	este	imposibil	sa	ajunga	la	lucrari	apoi	sa	
se	 intoarca	 la	 serviciu	 datorita	 distantei	 	 .	 Se	 angajeaza	 sa	 nu	 lipseasca	 de	 la	 lucrarile	 sedintei	
ordinare	pe	luna	noiembrie	,	anul	curent	.Totodata	roaga	consiliul	local		ca	absenta	sa	ii	fie	“motivata”		
deoarece	faptele	sunt	independent	de	propria	vointa	.		

	
	 Lund	act	presedintele	de	 sedinta	propune	 sa	 fie	 supusa	 la	 vot	motivarea	 sau	nemotivarea	
absentei				d-lui	consilier	,	in		conditiile	prezentate	de	catre	dl.	secretar	,	sau	daca	exista	alte	pareri	,	
propuneri	care	sa	fie	aduse	in	discutie	pe	acest	subiect	.	
	 Dl.	 consilier	 local	 Dodan	 Constantin	 solicitand	 cuvantul	 ,	 doreste	 sa	 confirme	 afirmatiile							
d-lui	 consilier	 in	 sensul	 ca	 acesta	 se	 afla	 detasat	 la	 Arad	 sau	 Timisoara	 nu	 stie	 bine	 locul	 ,	 dar	
distanta	este	foarte	mare	.		

Motivat	de	acest	aspect	roaga	consilierii	local	ca	absenta	sa	fie	motivata	.		
Nemaiexistand	alte	discutii	in	acest	sens	,	existand	propunerea	“motivarii	absentei	la		



Page 2 of 5 
 

lucrarile	sedintei	a	d-lui	consilier	 local	Grama	Ionel	“presedintele	de	sedinta	o	supune	la	
vot	fiind	:		

-	aprobata	cu	8(opt)	voturi	 “pentru”	nici	un	vot	“impotriva”	 ,	nici	o	“abtinere”	din	totalul	de	
9(noua)	consilieri	locali	din	care	prezenti	la	sedinta	8(opt)	;		

In	 urma	 votului	 obtinut/consemnat	 presedintele	 de	 sedinta	 ,	 roaga	 secretarul	 comunei	 ca	
absenta	sa	fie	considerata”	motivat”	.		
	

Dl.	 Mihu	 Florinel	 -	 presedintele	 de	 sedinta	 arata	 ca	 in	 conditiile	 date	 lucrarile	 sedintei	 se	
poate	 desfasura	deoarece	 sunt	 indeplinite	 prevederile	 art.	 40	 ,	 alin.	 (1)	 ,	 din	 Legea	nr.	 215/2001	a	
administratiei	publice	locale	modificata	si	completata	.	
	

In	continuarea	desfasurarii	lucrarilor	,	presedintele	de	sedinta	anunta	Ordinea	de	zi		asa	cum	a	
fost	propusa	de	catre	initiator	-	primarul	localitatii	dl.	Stoica	Marin		care	cuprinde		:	

	
	

1. Proiectul de hotarare	privind rectificarea bugetului de venituri si cheltuieli al 
comunei Canesti , judetul Buzau pe anul 2017	;		
	

- initiator	:	primar	Stoica	Marin	;	
- prezinta	:	primar	Stoica	Marin	;	

	
2. Alte probleme ale activitatii curente ; 

	
Presedintele	de	sedinta	in	exercitiu	dl.	consilier	local		Mihu	Florinel	,	consulta	consilierii	

locali,	daca	exista	si	alte	proiecte	de	hotarari	,	materiale	care	nu	sufera	amanare	si	trebuiesc	
inscrise	pe	Ordinea	de	zi	,	pentru	a	fi	discutate	,	popularizate,	in	randul	cetatenilor	.	

	
Primarul	comunei	dl.	Marin	Stoica	solicitand	cuvantul	doreste	sa	aduca	lamuririi	 ,	sa	faca	

precizari	,	motivul		convocarii		in	sedinta	extraordinara	a	Consiliului	local	astfel	:		
Prin	adresa	nr.	110.312	din	01.11.2017	a	Directiei	Generale	Regionale	a	Finantelor	Publice	

Galati	,	Administratia	Judeteana	a	Finantelor	Publice	Buzau	privind	repartizarea	pe	an/trimestre	a	
sumelor	defalcate	din	 taxa	pe	valoarea	adaugata	pentru	 finantarea	cheltuielilor	descentralizate	 la	
nivelul	comunelor	oraselor	,	municipiilor	,	sectoarelor	si	municipiului	Bucuresti	pe	anul	2017	,	alocate	
conform	art.	104	 ,	alin.	 (51)	 ,	din	Legea	educatiei	nationale	nr.	1/2011	 	a	 fost	repartizata	suma	de																
50	mii	lei	 ,	capitolul	invatamant	-	subcapitolul	cheltuieli	de	personal	 .	Suma	repartizata	acopera	
deficitul	privind	plata	salariilor	personalului	si	cadrelor	didactice	din	invatamant	,	motiv	pentru	care	
aceasta	 categorie	de	personal	nu	 si-a	primit	 salariile	 la	data	 stabilita	de	 lege	 .	Desi	 adresa	 	 a	 fost	
elaborata	 la	 data	 de	 01.11.2017	 a	 fost	 transmisa	 mai	 tarziu	 ,	 implicit	 inregistrata	 la	 nivelul	
institutiei.	 Toate	 aceste	 	 cauze	 au	 condus	 la	 intarzierea	 platii	 salariilor	 ,	 oamenii	 avand	 ,	
imprumuturi	,	plati	neachitate	,	etc.	.	

O	alta	cauza	dar	care	putea	fi	aprobata	si	in	sedinta	ordinara	a	consiliului	local	o	constituie	
faptul	ca	prin	Ordinul	de	plata	emis	de	MDRAPEE	/	09.11.2017	s-a	alocat	localitatii	suma	de	85.600	
lei	pentru	obiectivul	de	investitii	„Modernizare		drumuri	comunale	,	comuna	Canesti	,	judetul	Buzau	“.	

In	conditiile	create	prin	sucesiunea	faptelor	,	avand	in	vedere	ca	au	aceelasi	obiectiv	si	anume	
rectificarea	bugetului	 local	s-a	 impus	convocarea	consiliului	 local	 in	sedinta	extraordinara	urmand	
ca	sedinta	ordinara	pe	luna	“noiembrie”	sa	fie	convocata	conform	aprobarii	de	principiu	a	consiliului	
local	in	ultima	zi	de	“Joi”	din	luna		,	etc	.		

Derogand	 de	 la	 motivul	 convocarii	 ,	 doreste	 sa	 faca	 o	 prezentare	 succinta	 a	 stadiului	
implementarii	 proiectelor	 la	 nivel	 local	 avand	 in	 vedere	 ca	 s-a	 primit	 si	 o	 suma	 de	 bani	 	 ,	 alte	
probleme	curente	,	astfel	:		

Suma	 la	 care	 s-a	 facut	 referire	 reprezinta	 c/v	proiectare	+	 studii	 la	 proiectul	 „Modernizare		
drumuri	 comunale	 ,	 comuna	 Canesti	 ,	 judetul	 Buzau	 “	 ,	 pentru	 care	 s-a	 semnat	 contractul	 cu	
MDRAPEE	.		
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Dupa	cum		se	cunoaste	firma	care	a	realizat	lucrarea	,	 la	care	am	facut	referire	pentru	care	

avem	la	nivelul	conducerii	primariei	 	un	respect	deosebit	privind	modul	profesionist	cum	si-a	 facut	
datoria	 ,	 sprijinul	 acordat	 institutiei	 este	 firma	 din	 Focsani	 a	 d-nei	 ing.	 Gatej	 Tanta	 fata	 de	 care	
trebuie	facute	si	platile		.	

Pentru	acest	proiect	au	 fost	 intreprinse	demersuri	 ca	 in	 cel	mai	 scut	 timp	 sa	 fie	 introdus	 in	
SEAP	 in	 vederea	 adjudecarii	 caonstuctii	 +	 montaj	 –	 prectic	 realizare	 investitie	 .	 Toti	 membrii	
consiliului	 cunosc	 faptul	 ca	 acum	 nu	 se	 mai	 constituie	 comisii	 de	 licitatii	 ca	 in	 trecut	 ,	 totul	 este	
transparent	prin	sistemul	de	achizitii	publice	,	pe	INTERNET	.	

-	 Proiectul	 	 prin	 GAL	 –	 privind	 „achizitionarea	 unui	 buldoexcavator”	 –	 a	 fost	 depus	 acum,	
asteptam	analiza	acestuia	,	respectiv	concluziile	in	urma	analizarii		.		

-	Proiectul	privind	„	Reabilitarea	Dispensarului	medical	uman	,	prin	extindere	grup	sanitar	si	
centrala	termica	„		a	fost	depus	urmeaza	ca	in	cel	mai	scurt	timp	sa	fie	depuse	si	ultimele	avize	,	care	
se	afla	in	lucru	–	Protectia	mediului	,	Electrica	,	Studiu	de	rezistenta	,	etc.		

-	Proiectul	privind	„Reabilitare	Caminului	Cultural	Canesti”	au	 fost	efectuate	studiile	 ,	exista	
proiectul	 –	 urmeaza	 	 obtinerea	 avizelor	 ,	 la	 acest	 moment	 se	 realizeaza	 studiul	 de	 structura	 ,	
incercam	ca	in	cel	mai	scurt	timp	sa-l	depunem	si	pe	acesta	.	

Nu	stie	daca	toti	membrii	consiliului	local	au	observat	ca	,	pe	raza	administrativ	teritoriala	se	
realizeaza	lucrari	de	consolidare	a	D.J.	102	F	 in	doua	puncte	vulnerabile	care	au	fost	calamitate	 in	
urma	ploiilor	in	dreptul	gospodariilor	d-nei	Nicolae	Ecaterina	–	zid		de	sprijin	pe	cca.	80	m	,	rigole	,	
pe	 cca	150	m	 ,	parapeti	pe	 raul	Saratel	 si	 in	dreptul	gospodariei	d-nei	Pana	Lenuta	–	 la	 fel	 zid	de	
sprijin	,	coloane	forate	,	rigole		,	lucrari	foarte	mari	ca	si	valoare	,	dar	care	contribuie	si	conduc	ca	in	
viitor	asa	cum	s-a	promis	acest	drum	sa	fie	asfaltat	.		

Toate	 aceste	 lucrari	 pe	 toate	 nivelurile	 speram	 sa	 contribuie	 la	 dezvoltarea	 colectivitatii	
locale	,	la	atragerea	populatiei	,	investitorilor	in	zona	.		

Probleme	sunt	nenumarate	,	in	aceasta	perioada	cand	se	apropie	sezonul	rece	,	conducata	de	
alimentare	cu	apa	potabila	a	fost	sparta	de	mai	multe	ori	de	catre	firmele	care	realizeaza	lucrarile	in	
zona	,	deoarece	se	afla	ingropata	pe	marginea	partii	carosabile	.			

Drumurile	s-au	stricat	,	trebuiesc	lucrari	de	reparatii	si	intretinere	,	la	buget	se	inregistreaza	o	
sumedenie	de	datorii	cu	serviciile	,	in	conditiile	in	care	nu	s-au	mai	realizat	rectificari	ale	bugetului	
national		si	nici	nu	se	preconizeaza	.		

Salariile	aparatului	de	specialitate	pana	la	aceasta	data	au	fost	asigurate	platite	la	zi	,	la	fel	si	
indemnizatiile	consilierilor	locali	,	mai	putin	contributiile	catre	stat	,	dar	in	cel	mai	scurt	timp		vor	fi	
aduse	la	zi	.	

In	ce	priveste	pregatirea	pentru	sezonul	rece	,	a	fost	achizionat	si	am	creat	un	stoc	de	cca	240	l	
motorina	 ,	 au	 fost	 luate	 masuri	 pentru	 repararea	 incarcatorului	 frontal	 fiind	 cheltuiti	 pana	 la	
aceasta	 data	 cca	 2.500	 lei	 ,	 urmand	 ca	 in	 cel	 mai	 scurt	 timp	 sa	 fie	 achizitionata	 o	 pompa	 de	
alimentare	 care	 este	 necesara	 pentru	 functionare	 .	 Cu	 totii	 cunoastem	 si	 nu	 mai	 sunt	 necesare	
lamuriri	privind	repararea	acestui	utilaj	,	care	ne-a	salvat	de	blocaje	in	fiecare	iarna	,	fiind	realizate	
lucrari	de	dezapezire	chiar	si	pe	DJ	102	F.		.	

A	fost	luata	masura	repararii	autovehicolului	„Lada	Niva”	4x4	penttru	transportul	medicului	
tinand	cont	ca	va	veni	vremea	rea	sau	ne	putem	confrunta	cu	zapezi	etc.		.		

Pe	 drumurile	 comunale	 si	 satesti	 s-a	 intervenit	 in	 ultima	 perioada	 pentru	 repararea	
urgentelor	 cu	 utilaje	 de	 la	 firmele	 care	 realizeaza	 lucrari	 in	 zona	 in	 urma	 unor	 contraservicii	 ex.	
cazare	gratuita	/lucrari	cu	utilajele	proprii	.		

Incheie	anuntand	ca	nu	are	alte	proiecte	de	hotarari	pentru	a	fi	introdu-se	pe	ordinea	de	zi	sau	
adrese	pentru	a	fi	popularizate	,	acestea	urmandu-si	cursul	firesc	,	urmand	a	fi	discutate	in	proxima	
sedinta	.		
	

Neexistand	alte	propuneri	presedintele	de	sedinta	,		supune	la	vot	Ordinei	de	zi		,	care	este	:		
	-	aprobata	cu	un	numar	de	8	(opt)		voturi	“pentru”	-		din	totalul	de	9	consilieri	locali	din	care	

prezenti	,	la	sedinta	8(opt)	;		
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In	continuarea	desfasurarii	sedintei	se	da	cuvantul	d-lui	Stoica	Marin	primarul	comunei	

pentru	 a	 prezenta	 proiectul	 de	 hotarare	 initiat	 la	 pct.	 1	 al	 Ordinei	 de	 zi	 ,	 a	materialelor	
justificative	in	sustinerea	aprobarii/adoptarii	:	

	
Se	 trece	 la	 prezentarea	 expunerii	 de	motive	 ,	 a	 celorlalte	materiale	 in	 sustinerea	

proiectului	 de	 hotarare	 –	 ...”privind rectificarea bugetului de venituri si cheltuieli al 
comunei Canesti , judetul Buzau pe anul 2017...” .	

	
Presedintele	de	sedinta	 invita	consilierii	 locali	 la	discutii	pe	marginea	materialelor	

prezentate,	 rugand	 totodata	presedintii	 Comisiilor	de	 specialitate	 ale	 Consiliului	 Local	 sa	
prezinte	raportul	de	avizare	/neavizare	al	proiectului	de	hotarare	.	
	
		 Dl.	 consilier	 local	 Mihu	 Florinel	 -	 presedintele	 Comisiei	 de	 specialitate	 a	 Consiliului	
Local	 –	 pentru”	 Agricultura	 ,	 activitati	 economico	 –	 financiare	 	 ,	 activitati	 sociale	 –	 culturale	 ,	
culte“specifica	 ca	 in	 sedinta	 comisiei	 din	 data	 de	 15	 noiembrie	 2017	 	 a	 fost	 discutat	
proiectul	de	hotarare		,	comisia		avizandu-l	cu	unanimitate	de	voturi	.		
	

D-na.	consilier	local	Zaharia	Dorina	-	presedintele	Comisiei	de	specialitate	a	Consiliului	
Local	 -	 pentru”	 Invatamant	 ,	 sanatate	 si	 familie	 ,	 Amenajarea	 teritoriului	 si	 urbanism	munca	 si	
protectie	 sociala	 “	 specifica	 ca	 in	 sedinta	 comisiei	 din	 data	 de	 15	 noiembrie	 2017	 	 a	 fost	
discutat	proiectul	de	hotarare		,	comisia		avizandu-l	cu	unanimitate	de	voturi	.		

	
Dl.	consilier	local	Sanda	Aurel	-	presedintele	Comisiei	de	specialitate	a	Consiliului	Local	

–	pentru”	Protectie	 copii	 ,	 tineret	 si	 sport	 ,	 Protectie	mediu	 si	 turism	 ,	 juridica	 si	 de	disciplina“	
specifica	ca	in	sedinta	comisiei	din	data	de	15	noiembrie	2017		a	fost	discutat	proiectul	de	
hotarare		,	comisia		avizandu-l	cu	unanimitate	de	voturi	.	

	
Secretarul	 comunei	 dl.	 Epuran	 Vasile	 ,	 solicitand	 cuvantul	 doreste	 sa	 le	 reaminteasca	

consilierilor	locali	ca	proiectul	in	cauza	in	conformitate	cu	prevederile	art.	45	,	alin.	(2)	,	lit.	“a”	din	
LEGEA	nr.	215	din	23	aprilie	2001	(**republicată**)	administraţiei	publice	 locale	…	“Se	adoptă	cu	
votul	majorităţii	consilierilor	locali	în	funcţie	…	“	.		

	
Constatand	ca	proiectul	de	hotarare	a	fost	avizat	,	nu	exista	nici	un	impediment	in	discutarea	si	

aprobarea	acestuia	presedintele	de	sedinta	dl.	Mihu	Florinel		propune	consilierilor	locali	inscrierea	la	
cuvant	 ,	 pe	 marginea	 celor	 prezentate	 ,	 alte	 probleme	 ale	 cetatenilor	 ,	 propuneri	 in	 dezbaterea	
colectivitatii	locale	.	

Personal	nu	are	obiectii	asupra	proiectului	de	hotarare	,	a	materialelor	,	care	sustin	aprobarea	
acestuia	sustine	adoptarea	in	forma	prezentata	de	initiator	.		

Practic	Consiliul	local	indeplineste	conform	legislatiei	in	vigoare	art.	19	,	alin.	(2)	din	Legea	
nr.	 273	 din	 29	 iunie	 2006	 (*actualizata*)	 privind	 finantele	 publice	 locale	 modificata	 si	
completata	,	mandatul	de	a	modifica	buetul	local	cu	suma	de	135,6	mii	lei		

	
D-na	consilier	local	 	Zaharia	Dorina	–	a	ascultat	cu	atentie	materialul	prezentat	 ,	este	de	

acord	 si	 il	 sustine	 in	 forma	 propusa	 de	 initiator	 .	 Asa	 cum	 s-a	 facut	 prezentarea	 de	 catre	
antevorbitorul	 sau	 ,	 consiliul	 local	 trebuie	 sa	 indeplineasca	 o	 prevedere	 legala	 in	 baza	 repartitiei	
A.J.F.P	de	la	bugetul	de	stat	,	pentru	invatamant	.		

Chiar	 inainte	 de	 sedinta	 a	 aflat	 ca	 ,...”	 cadrele	 didactice	 nu	 si-au	 primit	 salariile	 ...”	 si	 nu	
cunostea	motivul	 .	Dl	primar	a	procedat	corect	si	 in	conformitate	cu	 legea	 .	Personal	considera	din	
punct	de	vedere	omeneste	,	ca...”	nimanui	nu	ii	convine	sa	nu	isi	primeasca	salariul	la	timp	...”.	
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Dl.	 consilier	 local	Sanda	Aurel	 	 	–	sustine	aprobarea	proiectului	 	de	hotarare	 in	 forma	
propusa	,	se	incadreaza	in	prevederile	legale	in	vigoare	.	

La	punctul	“alte	probleme	ale	activitatii	curente”	are	o	 singura	propunere	 ,	 celelat	vor	 fi	
discutate	in	sedinta	ordinara	si	anume	:	...”	a	inteles	ca	piatra	starnsa	pe	garla	este	a	primariei	a	fost	
adunata	cu	oamenii	nostrii	 ..	“	motiv	pentru	care	propune	sa	fist	stransa	intr-un	depozit	mare	 ,	din	
care	pe	urma	sa	fie	distribuita	unde	se	impune	“	...		

	
Fiind	 incheiate	 discutiile	 ,	 nemaiexistand	 alte	 intrebari	 interpelari	 ,	 presedinte	 de	

sedinta	 da	 cuvantul	 d-lui	 Stoica	Marin	 primarul	 comunei	 pentru	 a	 raspunde	 intrebarilor	
adresate	personal	sau		de	catre	persoanele	abilitate	din	cadrul	aparatului	de	specialitate	,	
sa-si	exprime	propriul	punct	de	vedere	asupra	materialelor	prezentate	.	
	

Primarul	comunei	doreste	sa	raspunda	intrebarilor	punctual	asa	cum	au	fost	adresate	
de	vorbitori	:			

	
D-na	consilier	local		Zaharia	Dorina	–	este	deacord	cu	afirmatiile	acesteia	nu	numai	omeneste	

..”este	 o	 prevedere	 legala	 in	 vigoare	 si	 intra	 in	 atributiile	 consiliului	 local	 in	 calitatea	 sa	 de	 organ	
deliberativ	...	“	
	

Dl.	consilier	local		:	Sanda	Aurel		–	in	momentul	in	care	“incarcatorul	frontal”	va	fi	reparat	,	
vremea	 va	 permite	 vor	 fi	 luate	 masuri	 pentru	 creearea	 unui	 depozit	 in	 dreptul	 gospodariei	 d-lui	
“Popescu	Alexandru”	,	fiind	locul	care	se	preteaza	din	punct	de	vedere	al	spatiului	,	distantei	fata	de	
gramezile	create	,	etc.		
	

Multumeste	pentru	atentia	acordata	.	
	

Preşedintele	 de	 şedinţă	 consulta	 consilierii	 dacă	 sunt	 mulţumiţi	 de	 răspunsurile	
primite	există	alte	probleme	de	interes	local	care	pot	fi	aduse	în	discuţie	.	
	

Nefiind	alte	obiecţiuni	se	supun	la	vot	materialele	prezentate	:	
	
1. Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului de venituri si cheltuieli al 
comunei Canesti , judetul Buzau pe anul 2017	;		
	

-	adopta	cu		8(opt)		voturi	“pentru”	-		din	totalul	de	9	(noua)	consilieri	locali	prezenti		;	
	 	 Fiind	 epuizate	 toate	 materialele	 de	 la	 Ordinea	 de	 zi	 incheiate	 discutiile	 	 ,	 presedintele	 de	
sedinta	dl.	Grama	Ionel			declara	inchise	lucrarile	sedintei	multumind	pentru	participare			.	
	
	
	 Neexistand propuneri se lasa initierea Ordinei de zi la latitudinea 
primarului comunei . 
 

Şedinţa	consiliului	local	a	luat	sfârşit	.	
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